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Czechowice-D ziedzice 25.0 4.20 1 8

Protokół
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w Czechowicach-Dziedzicach z dnia 25 kwietnia 2018 roku
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Obccni :

I. Małgorzata Jasny - Z-caPrzewodniczącego Zarządu
2. Monika Walaszczyk - Członek Zarządu Osiedla
3. Edward Wala - Sekretarz
4, Janusz Uszok * Przewodnlczący Zarządu

Przebieg posiedzenia

l. Przewodniczący J anusz Uszok przywitał członków Zarządu, a następnie
poinformował ich o r,vprowadzeniu nowego zadanta przyjętego na sesji Rady
Miejskiej w dniu 24.04.2018 r. (przebudowa ul. Falistej). Zadanie to jest bardzo
oczekiwaną inwestycją w tej części miasta, Corocznie na osiedlowych zebraniach
mieszkańców był poruszany ten problem przebudowy ul. Falistej wraz z dodatkowym
odwodnieniem, które będzie zabezpieczać posesj i mieszkańców przed ulewnymi
opadami deszczu-

2. Przewodniczący przedstawił przedstawicielce Spółki Wodnej Pani
Małgorzacie Jasny problem dotyczący udrożnienia potoku Młynówka na ul. Dębowej
za przejazdem kolejowym a także za skrzyżowaniem ul. Łukasiewicza z ul.
Kraszewskiego i ul. Pionkową (zadanie zostało wykonane w miesiącu kwietniu br.).

ustalenia
Członkowie Zarządu Osiedla przyjęIl zgodnie informację Przewodniczącego Osiedla
,,Tomaszówka" dotyczącą zadań i wyrażap nadzieję szybkiej realizacj i przebudowy
ul. Falistej
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